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29 марта 2023 г.

Zachrání se ženský sport před přílivem nových „žen“?
putin-today.ru/archives/177125

Putin během jednání s čínským prezidentem Si Ťin-pchingem v

Moskvě hovořil o důležitosti kontaktů mezi oběma zeměmi v oblasti

sportu.

Uvedl, že bilaterální sportovní vazby mají zvláštní význam „v

současných obtížných podmínkách, kdy se olympijské hnutí stále více

politizuje a západní země se snaží využívat sport k neslušným účelům

jako nástroj nátlaku“.

Vladimir Vladimirovič zdůraznil, že sport je politizován, ale to je jen

polovina problémů, protože Američané politizovali sport na dlouhou

dobu, od roku 1980, bojkotem letních olympijských her v Moskvě.

Ale skutečný průšvih pro tento sport se připlížil, odkud to

nečekali!

Putin zapomněl zmínit další problém: do světového sportu se začala

zavádět inkluzivita a nové evropské a americké „hodnoty“ a námitky

konzervativních zemí nebudou brány v potaz, vzhledem k tomu, že v
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mezinárodních sportovních federacích dominují Evropané a

Američané. MOV.

A všechny tyto sportovní federace, které určují pravidla, se

nenacházejí v Saúdské Arábii, ne ve Vietnamu a ne v Číně.

Ženský sport se stal hlavní obětí těchto inovací. Transgender lidé

najednou padli na hlavy sportovců, kteří dali své životy sportu s

vysokými úspěchy – mužů, kteří změnili pohlaví nebo si říkali ženy a

zahájili hormonální terapii. Zajistili, že mohou soutěžit v kategorii

žen.

Takoví sportovci samozřejmě dostávají značnou výhodu oproti

slabšímu pohlaví, protože kostní, vazivový a svalový aparát mužů,

kteří se v dospělosti rozhodli změnit pohlaví, se formoval podle

mužského typu a průměrný muž je silnější, rychlejší a více vytrvalejší

než průměrná žena.

Již dříve jsem psala článek o tom, že feministická hnutí si jakoby

nabrala vodu do úst a neprotestují proti tak jasnému porušování žen

ve sportu.

A pak, pro všechny nečekaně, 24. března přišla senzační zpráva, ale

ne od těchto hnutí, ale od Světové atletické asociace.
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Správní rada organizace zakázala transgender lidem od 31. března

soutěžit v ženských soutěžích, pokud ke změně pohlaví došlo po

pubertě.

Připomínám, že Mezinárodní olympijský výbor – MOV vítá účast

transgender lidí na soutěžích.

 

Thomas Bach (předseda MOV): „Olympijské hry v Paříži budou

znamenat začátek nové éry. Hry budou inkluzivnější, udržitelnější.

Budou to první hry, které budou mít plnou genderovou paritu. A

stane se to v jednom z nejkrásnějších měst na světě, v Paříži.“

Ale prezident světové atletiky Sebastian Coe se rozhodl vyzvat a

postavit se za ženský sport.
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Generální ředitel World Athletics Sebastian Coe © EPA-

EFE/JEAN-CHRISTOPHE BOTT.

Uvedl: „...zastáváme názor, že spravedlivé zacházení se

sportovkyněmi musíme klást nad všechny ostatní úvahy <...>

Jakmile budou k dispozici nové informace, upravíme svůj postoj,

jsme však přesvědčeni, že integrita ženské kategorie v lehké atletice

je prvořadá.“

Co tedy přemohlo trpělivost šéfa této mezinárodní

organizace, který se i přes existující trend odhodlal k tak

netolerantnímu kroku a dalo by se říci, že šel proti MOV?

Ano, právě to, o čem jsme mluvili: uvědomil si nebezpečí, že ženský

sport bude prostě zničen a soutěže budou pořádány pouze mezi muži

v kategorii mužů a transgender lidmi v kategorii žen, protože nebude

místo pro ženy tam.

Zde je vycházející hvězda ve světě sportu - Italka Valentina Petrillo,

49letá běžkyně:
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Před pár lety o ní skoro nikdo nevěděl, ale v poslední době Petrillo

vyhrála všechny závody ve věkové kategorii po 35 letech.

V soutěži 12. března se běžel závod na 200 metrů. Když se podíváte

na tento snímek obrazovky, zjistíte, že Petrillo je na první pohled:
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Феномен Петрилло объясняется просто: с ранних лет Фабрицио

любит спорт, из-за слабого зрения участвовал в мужских

паралимпийских соревнованиях:

А в 2019 году Фабрицио решает, что он — женщина, говорит об

этом жене, детям, меняет паспорт и становится Валентиной.

С тех пор у «неё», как говорится, карта и пошла!

Восемь побед в турнирах на разных дистанциях на 100,200 и

400 метров. Хрупкие по сравнению с ним спортсменки

недовольны — их многолетний труд обесценен, а соревнования

превращены в нечто непонятное.

Кому, вот скажите, из настоящих женщин и настоящих мужчин

захочется приходить и смотреть такие соревнования? Никому!

А кто из женщин после этого вообще пойдёт в большой спорт?

Никто!
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То, что сейчас происходит в спортивном мире — это

преступление против спорта в целом и женского спорта

в частности.

Женщины-спортсменки при этом хоть и ропщут, но совсем чуть-

чуть, чтобы их, не дай бог, не обвинили в нетолерантности и не

затравили:

Кристина Санулли: «Мне немного горько, потому что моё

время могло стать новым рекордом страны, но Валентина

Петрилло с результатом 26,25 секунд меня обогнала. Мы не

чувствуем себя наравне именно потому, что физическое

строение Петрилло мужское».

Вообще, раз уж Запад взялся за переделывание мужчин в

женщин, а женщин в мужчин, то логичным решением со

стороны спортивных федераций было бы не заниматься

внедрением инклюзивности, а создать отдельную категорию для

таких спортсменов — категорию трансгендеров. Уверен, что

моментально количество новых «женщин» в спорте иссякло бы,

потому что преимущество в соревнованиях от смены пола они

получать бы сразу перестали.

Кстати, что-то в мужских соревнованиях не видно

женщин, которые стали мужчинами. Не знаете,

почему?

Несмотря на неожиданно нетолерантное решение World

Athletics, в целом западные спортивные функционеры вряд ли

смогут прийти в себя, и женский спорт на Западе будет

уничтожен, хотя надежда на их здравый смысл ещё теплится в

моей душе… просто жаль их женщин.

Но в любом случае Владимиру Путину и Си Цзиньпину, я

уверен, необходимо это сделать самим, объединив все

консервативные страны, поддерживающие традиционные
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ценности, создать новые спортивные федерации без

присутствия в них западных стран — произвести раздел

мирового спорта на условный Запад и Восток.

И не исключено, что потом европейцы и американцы станут

более сговорчивы и можно будет устраивать между

спортивными блоками соревнования планетарного масштаба,

ну, если они захотят это делать на наших условиях — без

продвижения в соревнованиях рекламы сексуальных

меньшинств и без участия трансгендеров.
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